
SYNOPSIS OF SESSION MEETING OF NOVEMBER 7, 2022 

 

1.Rev. Morgan Wong has been on sick leave but has advised that he will be 
returning to active duty on November 23, 2023. 
 
2.With the early return of Rev Wong, the search for a bilingual secretary will be 
postponed to 2023. 
 
3. Christmas Eve Joint Service will be held at Vancouver Taiwanese Presbyterian 
Church Hall ( behind Kerrisdale Presbyterian Church, 2733 West 41st, Vancouver, 
B. C.) on Dec. 24th, 2022 at 10:30 am. 
 
4. Appreciation Dinner for retiring Superintendent of Sunday School, Linda Con, 
Lela Ling and  all Sunday School Teachers will be held on December 10, 2022 at 
the restaurant, John 3:16 on Broadway.  All members/adherents wishing to 
attend the dinner @ $50.00 per person, please contact Elder Tim Tam at: 
Email: timanmdmd@gmail.com  /  Telephone:  604-559-7240                                                
 
5. Elder Victor Ling has been appointed by Session to form a Search Committee to 
start the process to seek a Minister in 2023 for the English speaking congregation.   
 
6. Development project is progressing and completion date is expected some time 
late March or in April 2023. 
  



2022 年 11月7日堂議會會議摘要 

1. 黃鼎盛宗牧師一直在休病假，但表示他將於2023年11月23日重返現役。 

2. 隨著黃牧師的提前回歸，尋找雙語秘書的工作將推遲到2023年。 

3. 平安夜聯合崇拜將於2022年12月24日上午10:30在溫哥華台灣長老會禮堂

（Kerrisdale Presbyterian Church後面，2733 West 41st, Vancouver, 

B.C.）舉行。 

4. 主日學退休總監 Linda Con、Lela Ling 和所有主日學教師的答謝晚宴

將於 2022 年 12 月 10 日在百老匯 John 3:16 餐廳舉行。所有希望以每

人 50.00 美元的價格參加晚宴的成員/信徒，請通過以下方式聯繫 Tim Tam 

長老：電郵：timanmdmd@gmail.com / 電話：604-559-7240。 

5. 林重慶長老已被堂議會任命成立一個遴選委員會，以啟動在 2023 年為

英語會眾尋找英文堂牧師的程序。 

6. 教會重建項目正在進行中，預計完工日期為2023年3月下旬或4月。 

 

 


